
Fra: Katarina Birkeland 
Sendt: 17. september 2014 09:53 
Til: Arthur Kleiveland; Postmottak Radøy 
Emne: Spøsmål til spørjetimen 
 
Hei  
 
Her kjem eit spørsmål frå Radøy ungdomsråd.  
 
1) For snart 7 år sidan vart ID-fag kutta frå skulen, no er budsjettet til sløyd og tekstil kutta med over 
halvparten, hvorfor kuttes det så mye i praktiske fag i skolen som er med på at elevane for ein meir 
variert skuledag?   
 

Mvh 

Katarina Birkeland 

Ungdomskoordinator, Radøy Kommune 

906 96 931 
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